
 

 

 
 
 
 
 

 

TISKOVÉ VYJÁDŘENÍ 

16. 5. 2018 

 

 

Komu:  Jiří Prinz, Katolický týdeník 

Věc:  odpověď na dotaz 

 

 

 
Problematika GDPR je poměrně široká především z důvodu počtu oblastí, které jsou s ní ve 
zdravotnickém zařízení přímo či nepřímo svázány. Údaje o zdravotním stavu jsou jedněmi z 
vůbec nejcitlivějších osobních dat jednotlivce, a vyžadují proto maximální kontrolu a ochranu 
před zneužitím. Na rozdíl od řady institucí jiného typu, ztráta (či krádež) citlivých údajů o 
zdravotním stavu pacienta může mít fatální důsledky.  Při řešení je nezbytné postupovat 
komplexně.  
 
Musím konstatovat, že pro nemocnici je složité zajistit specialisty především v oblasti práva, 
IT, procesů, bezpečnosti a managementu. Podnikli jsme základní nezbytné kroky a v tuto 
chvíli má Nemocnice Milosrdných sester sv. Karla Boromejského zpracovaný a schválený 
projektový záměr. Hledáme zdroje na jeho realizaci.  
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